
Zápis ze schůze VV ČASEM z.s., konané dne 7. 2. 2023 od 16:00h online.

Přítomní členové VV: Červinka, Hobza, Kotáb, Kyselica, Šíma

Hosté: Čáslavová, Štědroň

Omluveni: Strachová, Voráček, Novotný

1. Kotáb prezentoval program schůze:

a. Rekapitulace úkolů z minulé schůze (Kotáb)

b. Zpráva o aktualitách na webu od minulé schůze (Červinka)

c. Zpráva o hospodaření za rok 2022 (Kotáb)

d. Členské příspěvky 2023 (Kotáb)

e. Workshop 2023 (všichni)

f. Různé (všichni)

g. Ukončení

2. V rekapitulaci úkolů z minulé schůze se řešily následující činnosti

a. Datová schránka spolku byla již vytvořena a v následujícím týdnu by přes ní měl být odeslán

dokument na krajský soud v Brně o změně statutárních orgánů a převedení datové schránky

na nové statutární orgány.

b. Výzva k zaplacení členských příspěvků bude odeslána ze stávajícího e-mailu

c. Na schůzku předsedy NSA ještě z časových důvodů nedošlo. K setkání s předsedou NSA

Ondřejem Šebkem by mohlo dojít v následujícím období po domluvě tria Kotáb, Novotný,

Čáslavová (p. Šebek je bývalý student doc. Čáslavové)

d. Nový e-mail Kyselica vytvoří, po vyřešení aktualizace webových stránek

e. Sdílení prací a konferencí funguje velmi dobře, pochvalu má sekce z FTVS, která sdílela práce,

poslala aktuální konferenci a i rozšířila spolek o nové členy. Zde by maličko více mohla

zapracovat sekce z Brna.

3. Ve Zprávě o aktualitách na webu od minulé schůze

a. Červinka uvedl novinky a doplnění webu casem.cz

b. Ostatní členové diskutovali nad konferencí II. ročník mezinárodní konference „Management,

technologie a sport“ z 2. 2. 2023

c. Kotáb informoval o účasti na Panelová diskusi Sportovní sponzoring v České Republice – zde

je odkaz na záznam: https://www.youtube.com/watch?v=MXupr5d0SBA&t=1s

4. Ve Zprávě o hospodaření spolku za rok 2022

a. Kotáb prezentoval následující výsledky:

● Účet

i. Stav účtu k 1. 1. 2022: 30 094 Kč
ii. Stav na účtu k 31. 12. 2022: 34 402 Kč

iii. Bezhotovostní operace

iv. Na straně příjmů členské příspěvky

v. Na straně výdajů poplatky za vedení účtu

● Pokladna

i. Stav pokladny k 1.1.2022: 9 835 Kč
ii. Stav pokladny k 31. 12. 2022: 9 835 Kč

iii. Hotovostní operace nebyly evidovány.

https://www.youtube.com/watch?v=MXupr5d0SBA&t=1s


● Spolek hospodařil v roce 2022 s přebytkem 4308Kč

5. Členské příspěvky 2023

a. Kotáb prezentoval stav plateb příspěvků, aktuální stav členské základny, díky Červinkovi

můžete vidět aktuální na našem webu.

b. Kotáb dále uvedl, že nyní je čas rozšiřovat členskou základnu o akademiky, jelikož web už
nabízí akademikům mnoho informací a výhod.

c. Šíma navrhl, že by se členská základna mohla být rozšířena o praktiky z oboru

d. Kotáb uvedl, že momentálně praktikům nemáme tolik co nabídnout.

e. Červinka navrhl, že by mohl proběhnout WORKSHOP členů, aby se aktualizovala vize a

směřování spolku ČASEM na následujících 5 let.

f. Šíma uvedl, že příležitostí by mohlo být propojení studentů a společností, které poptávají

studenty k praxím.

g. Čáslavová uvedla, že by spolek ČASEM mohl uspořádat veletrh práce či praxe v oboru.

h. Kyselica uvedl, že spolupráce probíhá i napříč republikou a že poptávka existuje i po

projektech.

i. Kyselica dále uvedl, že na podobné projekty existuje grantová výzva v rámci ERASMUS+, výzvy

se podávají v březnu a v květnu.

j. Kotáb vyjádřil pochybnosti nad tím, aby se ČASEM přihlašoval do dotačních výzev, především

kvůli časové náročnosti.

k. Většina členů se shodla, že workshop členů o směřování spolku by byl asi nejpřínosnější

řešení.

6. Workshop 2023

a. Původní návrh vyšel z minulého setkání:

i. Návrh termínu: Středa 13. nebo 20. září?
ii. Návrh místa: Praha nebo Pardubice nebo Olomouc nebo Brno

iii. Téma: Financování provozu sportovních zařízení v souvislosti s navýšením cen za

energie

iv. Cílová skupina: Obce, kraje, kluby (vlastnící svoje zařízení), majitelé hokejových

stadionů, majitelé bazénů a aquaparků?

v. Přednášející a obsah – dosud neřešeno…
b. Na základě další diskuse vyplynulo

i. V návrhu přednášejících a obsahu by mohli vystoupit zástupci NSA, dále pan Jansta

z ČUS, kterému nabídku na vystoupení nabídne Kyselica

ii. Štědroň nabídl vystoupení na téma Sport a technologie nebo na projekt soběstačný

klub

iii. Kotáb uvedl, že členové ČASEM by mohli zpracovat dobré příklady praxe ze zahraničí

např. z Německa či Skandinávie.

iv. Hobza uvedl, že by se vzhledem k vývoji událostí (že energie by již nemusely být

takové ústřední téma) by se téma mohlo rozšířit na téma Financování sportu nebo

financování sportovních klubů s ohledem na úbytek členské základny.

v. Čáslavová uvedla, že výše uvedení řečníci by mohli být doplnění případovými

studiemi aktuálních problémů a jejich řešeními sportovními kluby či studentských

projektů, které se zabývají problematikou sportovních klubů.

vi. Červinka souhlasil, že by zřejmě univerzálnější název byl vhodnější a že bychom

pozvali kluby ke spolupráci, až zvolíme konkrétní lokalitu Workshopu ČASEM.

vii. Kyselica uvedl, že by mohla být přínosná spolupráci se Slovenským športovým

inovačným centrem.

viii. Kotáb uzavřel téma, že udělá dotazník, kde se bude mezi členy spolku ČASEM

hlasovat o představě všech členů ČASEM.



7. Různé

a. Štědroň pozval na konferenci 2. 2. 2024  III. ročník mezinárodní konference „Management,

technologie a sport“, která proběhne ve spolupráci s Bavorskými univerzitami a uvedl projekt

soběstačný klub.

b. Červinka uvedl, že k dalším setkáním VV ČASEM by měli být pozváni i noví členové.

c. Kotáb souhlasil s tím, že by členové měli být informováni i o novinkách a aktualitách na webu.

8. Úkoly vyplývající ze schůze:

a. Kotáb dotáhne změnu statutárních orgánů + převodu datových schránek

b. Kotáb (s Čáslavovou a Novotným) iniciují setkání s předsedou NSA Šebkem

c. Kotáb pošle výzvu k zaplacení členských příspěvků minulým členům, aktuality se zápisem

všem aktuálním členům, pozvánky potenciálních členů z řad akademiků.

d. Kyselica dotáhne vytvoření nového e-mailu.

e. Červinka průběžně aktualizuje web.

f. Všichni členové hlasují o další schůzi VV v březnu.

g. Všichni členové vyplňují dotazník Workshop 2023

h. Kyselica osloví Janstu z ČUS a Slovenské športové inovačné centrum ohledně vystoupení na

workshopu ČASEM

9. Další setkání VV ČASEM by mělo proběhnout ve druhé polovině února, dle výsledku hlasování na

Doodle – odkaz je zde: https://doodle.com/meeting/participate/id/eEqvok0e

Hlasujte prosím do konce února.

10. Dotazník na workshop ČASEM 2023 najdete zde: https://forms.gle/4tV7Wedk9dwA6JkMA

Dotazník vyplňte prosím do konce února.

Zapsal Mgr. Jiří Kotáb, Ph.D., dne 8. 2. 2023

Zkontroloval: Mgr. Jan Červinka

https://doodle.com/meeting/participate/id/eEqvok0e
https://forms.gle/4tV7Wedk9dwA6JkMA

